
 

 

 

Een duur pad door het riet, daar broed geen karekiet 

Motie 

 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 24 Juni 2021, de 

Programmabegroting(en) recreatieschap Spaarnwoude besprekende. 

 

Constaterende: 

• Het voornemen om wandelpaden bij de Veerplas uit te breiden; 

• Een pad ontegenzeggelijk ten koste zal van de rust en ruimte en biodiversiteit;  

• Het recreatieschap jaar op jaar inteert op haar reserves; 

 

 

Overwegende dat: 

Als er investeringen gedaan kunnen worden in het veerplasgebied, dit veel beter kan 

in zaken die duurzame energieopwekking (door zonnepanelen bij het parkeerterrein) 

of de biodiversiteit  juist versterken 

 

Spreekt uit: 
 
Geen voorstander te zijn van uitbreidingen van wandelpaden in de omgeving van de 
Veerplas 

 
 

 

En gaat over tot de orde van de dag.  
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